
 
1. zápis z jednání Komise kultury a cestovního ruchu 

 
3. 2. 2025 

 
Město Soběslav 

 
Přítomni: I. Molíková, M. Pimperová, N. Cibulková, A. Krejčová, P. Valeš, R. Štaubrová 
 
Omluvena: D. Líkařová, 
 
 
Program: 1. Zhodnocení adventních akcí na náměstí Republiky a příprava pro rok 2025 

2. Příprava a harmonogram akcí roku 2025 
3. Ostatní 

     
 
1.  Zhodnocení adventních akcí na náměstí Republiky a příprava pro rok 2025 
Členové komise zhodnotili adventní akce, které se konaly na náměstí Republiky. K akcím navrhli několik 
jednotlivostí, které by měly usnadnit organizaci akcí a zlepšit jejich průběh. Všichni se shodli na zachování 
koncepce adventních akcí na náměstí Republiky a na další spolupráci. Členové komise se s předstihem 
zamýšleli nad programovou náplní adventu pro tento rok. Na dalším jednání dokončí koncepci včetně programu 
adventu. Nadále bude probíhat spolupráce s Kulturním domem a Správou města Soběslavi. Infocentrum opět 
zorganizuje tvořivé dílny ve staré radnici ve spolupráci s dalšími organizacemi. 
Členové komise se zabývali nápady týkající se výzdoby podia během akce Rozsvícení vánočního stromu, dále 
novými světelnými instalacemi na náměstí a u hradu a adventní výzdobou staré radnice. 
 
 
2. Příprava na nadcházející akce v roce 2025 
Členové komise se zamýšleli nad dalšími akcemi, které by bylo možné letos zorganizovat na námětí Republiky. 
V této souvislosti pozvou na své další jednání ředitelku ZUŠ Soběslav, která je oslovila s novými podněty pro 
letošní rok.  
Pokračovat budou nadále letní koncerty na náměstí, na které se průběžně tvoří dramaturgie. 
 
 
3. Ostatní 
Členové komise byli seznámeni s rezignací Ireny Molíkové na předsedkyni i členku komise z časových důvodů. 
Členové komise děkují Ireně Molíkové za dlouholetou práci v komisi kultury a cestovního ruchu a přejí jí hodně 
osobní spokojenosti. 
 
 
 
 
 
 
Termín příštího jednání: 25. 2. 2025 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 3. 2. 2025 


